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I juni 2023 lämnade Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna in en skrivelse om tillgång 
till omklädningsrum och toaletter vid stadens fotbollsplaner. Vi vet att dessa faciliteter är 
särskilt viktiga för att fler flickor ska idrotta och är därmed en satsning på ökad jämställdhet. 
 
Precis som vi nämnde då så genomförde Svenska fotbollsförbundet en undersökning 2021 om 
hur menstruationen påverkar flickspelare, något som är direkt kopplat till tillgången till 
toaletter. Resultaten visade att hela 50 procent svarade att de blir negativt påverkade på olika 
sätt av sin menstruation. Svenska fotbollsförbundet påpekar sedermera att tillgången till 
toaletter är en viktig faktor för underlätta för flick- och damlagen. Även fast denna 
undersökning endast gällde fotboll är det rimligt att anta att flickor upplever samma hinder 
oavsett idrott.   
 
Under föregående år fattade budgetfullmäktige i Upplands-Väsby beslut om att menssäkra 
kommunens idrottsanläggningar med mensskyddsautomater som en del av kommunens 
trygghetsrelaterade åtgärder. Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna ser den här frågan 
tätt ihopkopplad med tillgången till omklädningsrum och toaletter då det är en del av att få 
tjejer att känna sig trygga och bekväma i idrottsmiljöer och på sikt stärka flick- och damidrott.  
 
Med anledning av ovan undrar vi därför: 
 

1. Har staden haft några satsningar historiskt på att menssäkra toaletter på 
idrottsanläggningar? 

2. Finns det idag idrottsanläggningar i Stockholms stad som har tillgång till mensskydd 
på toaletterna?  

3. Hur mycket uppskattningsvis skulle det kosta att förse alla toaletter på stadens 
idrottsanläggningar med mensskydd? 

 


